
 
Svenska Rasklubben för Finsk Lapphund 

Protokoll fört vid Svenska Rasklubben för Finsk Lapphund 
Tid och plats: Telefonmöte 2020-09-14 kl 19:00 
 
Närvarande ledamöter: 
Ordinarie: Monica Karlsson, Maria Risberg, Maria Nilsson, Ann-Charlotte Beckman, 
Magdalena Hillergren 
Suppleant: Mari Sjölund, Kerstin Häggblom 
Deltar ej: Anna Ericsson, Ann-Kristine Ström, Maria Alvehed 
 
 

Protokoll 
 
20 - §126 Mötets öppnande 
 Monica hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 
 
20 - §127 Val av justerare att jämte ordförande och sekreterare justera protokollet 

Till justerare valdes Ann-Charlotte att jämte ordförande och sekreterare justera 
protokollet. 

 
20 - §128 Godkännande av dagordning och kallelse 
 Dagordning och kallelse godkändes. 
 
20 - §129 Genomgång av föregående protokoll 
 Protokoll daterat 2020-08-18 gicks igenom och lades till handlingarna. 
 
20 - §130 Ekonomi 
 Inget att rapportera.  
 
20 - §131 Inkomna skrivelser 
 SLK – Minnesanteckningar från ordförandemöte SLK, SRSL, SRLV och SRFL. 
 SKK – Hundens vecka 7-13 september 
 Kroppsvallarna 
 
20 - §132 Aktuellt från Avelskommittèn 

- Ansvarig utgivare (punkten diskuteras på nästa styrelsemöte) 
 
20 - §133 Rapport från SLK ordförandemöte 

Ett telefonmöte med SLK och rasklubbarnas ordförande genomfördes 2020-08-
30, där nedanstående punkter diskuterades; 
- Lokalområden behövs. 
- Regler vid tävlan om prestationsklass, ett förslag kommer att tas fram. 
- Officiella Utställningar 2021. 
- Medlemsvård – Rassymposium 2021. SRFL ställer sig positiv till detta. 



 
Svenska Rasklubben för Finsk Lapphund 

- Ett utskick till medlemar diskuterades. 
- 2022-10-01 är bestämt att hållas en Domarkonferens.  Måste domaren vara 

svensktalande eller ej? Tapio Kakko kom upp som förslag och kommer att 
lämnas vidare till SLK. 

- Lapphunden diskuterades och Erna-Britt Nordin undersöker om en 
eventuell sammanslagning med alla rasklubbar och SLK är möjlig. 

- Samiska flaggan i SLK loggan. Utsprunget diskuterades och rätten att kunna 
använda flaggan idag. Den är borttagen tillsvidare. 

- Ett framtida fysiskt möte diskuterades. 
- Nästa möte 1 oktober 2020 

 
20 - §134 Aktuellt från Tävlingskommittèn 

Fråga om att slå ihop tävlingsåret 2020-2021. Styrelsen beslutade att inte göra 
det. Motivationen är att det inte blir rättvist fördelat geografiskt. Därför 
återupptas Årets tävlingshund år 2021. 

  
20 - §135 Nyhetsbrev 

Magdalena behöver hjälp med att ordna ett nyhetsbrev. Kerstin och Ann-
Charlotte ordnar med detta, Monica skickar över mallarna till detta. 

 
20 - §136 Övriga frågor 

Kerstin har frågor om hur vi kan använda oss av facebook när vi arbetar i 
rasklubben. 

 
20 - §137 Nästa möte 
 Nytt styrelsemöte bestämdes till 2020-10-12 klockan 19:00. 
 
20 - §138 Mötet avslutas 
 Monica tackar för visat intresse och avslutar mötet. 
 
 
Digitalt signerat i Kivra 
 
 

Monica Karlsson  Ann-Charlotte Beckman 

Ordförande  Sekreterare  Justerare 
 
 
 

 


